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Abstract (en)
The warning of persons in the track area of approaching trains by means of addressable signalling stations installed at the track which detect trains
and which forward train-indicating status information via a high-frequency communications channel to an addressable warning station which is
located in the working area of the persons and which is capable of transmitting an alarm is achieved despite concatenated information transmission
and contact with adjacent installations by means of stations operating in time-division multiplex which identify free transmission time slots through
direct reception and time slots indirectly reported by other stations as occupied.

Abstract (de)
Die Warnung von Personen im Gleisbereich vor herannahenden Zügen durch am Gleis aufgestellte, Züge detektierende, adressierbare
Meldestationen, die den Zug signalisierende Statusinformationen an eine im Arbeitsbereich der Personen befindliche, zur Alarmgebung fähige,
adressierbare Warnstation über einen hochfrequenten Nachrichtenkanal leiten, wird trotz kettenförmiger Informationsübertragung und Berührung mit
benachbarten Anlagen durch im Zeitmultiplexbetrieb arbeitende Stationen erreicht, die freie Sendezeitschlitze durch direkten Empfang und indirekt
von anderen Stationen als belegt gemeldete Zeitschlitze ermitteln.
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